

Erklärung zur REACH-Verordnung EG Nr.1907/2006

Statement on REACH Regulation EC No 1907/2006



ATMOS MedizinTechnik GmbH & Co. KG als Produzent von medizintechnischen Erzeugnissen agiert gemäß EU-Verordnung 1907/2006, Artikel 3 als *nachgeschalteter Anwender*.

Nach Auskunft unserer Lieferanten sind in den von uns verwendeten Materialien keine Stoffe aus der jeweils aktuellen Kandidatenliste (SVHC-Liste) in einer Konzentration von mehr als 0,1 Massenprozent enthalten.

Wir stehen in ständigem Kontakt mit unseren Lieferanten. Sobald wir feststellen, dass unsere Produkte gemäß Art. 33 mitteilungsspflichtig sind, werden wir Ihnen unaufgefordert die uns vorliegenden, für eine sichere Verwendung des Erzeugnisses ausreichenden Informationen zur Verfügung stellen.

Für Rückfragen stehen wir Ihnen gerne zur Verfügung. Ihre Ansprechpartner sind die Unterzeichneten.

ATMOS MedizinTechnik GmbH & Co. KG as a manufacturer of medical products acts in accordance with EU regulation 1907/2006, article 3 as a *downstream user*.

According to our suppliers' information the materials we use do not contain any substances stated in the current candidate list (SVHC list) in a concentration of more than 0.1 percent weight by weight (w/w).

We are in constant contact with our suppliers. As soon as we discover that our products are notifiable according to article 33, we will provide you unsolicited with sufficient information regarding the safe use of the product.

For any further questions you may have, please do not hesitate to contact us. Your contact persons are the signees of this statement.

Lenzkirch, 2015-07-08

A handwritten signature in blue ink, appearing to be "S. Focke", written over a horizontal dotted line.

Steffi Focke, Safety Officer

SFocke@atmosmed.de

A handwritten signature in blue ink, appearing to be "A. Heer", written over a horizontal dotted line.

Andreas Heer, R&D Manager

AHeer@atmosmed.de